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    Zápis ze 4. schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  

konané dne 10.5. 2016 v Praze na Strahově  

 

přítomni:   J. Boháč , P. Šebesta, P. Bednář,  M. Doktor, P. Náprstek, P. Mokrý  
host:    Z. Krpata,  P. Hottmar, T.Ježek 

  
  

   1.   STK   
□ 

 
Úkol 1/3/16 by splněn: předseda STK Z. Krpata na prvních letošních závodech v Mostě předal vedoucím 

družstev nová pravidla v tištěné verzi a na krátkém semináři upozornil na zásadní změny,  
 

 

□ 

 

Hodnocení závodů M-ČR mládeže na dlouhé tratě v Mostě – STK projednala organizaci závodu, 

závažnějším nedostatkem bylo zajištění záchranné služby dvěma čluny s ohledem na nepříznivé počasí. Pro 

příště bude podmínkou posílení záchrany. Uloženo STK poptat službu u profesionálních firem ve 

variantách,  k využití v příštím roce.                                               Ú- 1/4/16: Z.Krpata,  

                                                                                                                      T: září 2016 
 

□ 

 

 

 
 

□ 

Hodnocení I.NZ – STK projednala, hodnocení předáno členům výboru v písemné formě. Bez závažných 

nedostatků. Výbor vzal informaci na vědomí. Závěry projedná Z. Krpata s SC Račice. Úkol Z. Krpata a 

P.Šebesta.                                                                                         Ú- 2/4/16: Z.Krpata, P. Šebesta 

                                                                                                                      T: 13. 5. 2016 
 

Dodržování řádů ČSK – STK i komise rozhodčích zaznamenaly frekventované nerespektování a neznalost 

pravidel, přesto, že jsou jednodušší, než v minulosti. Sekretariát rozešle e-mailem písemnou výzvu oddílům, 

upozorní na nejčastější nedostatky. Uskutečnit ještě před ČP mládeže v račicích.  

                                                                                                                      Ú- 3/4/16: Z.Krpata, P.Mokrý 

                                                                                                                      T: 11. 5. 2016   
 

□ ČSK reklamní bannery na závodech ČSK - J.Boháč informoval o budoucím využití připravovaných 

přenosných image bannerů s prezentací loga ČSK, na všech závodech pořádaných v rámci termínové listiny 

ČSK.  

 

  

1.    2.   SCM, Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 

□ VT Oboz II – P.Hottmar informoval výbor o zdárném průběhu druhého jarního výcvikového tábora pro 

talentovanou mládež na Obozu. Trenér J. Andrlík a oddíloví trenéři odvedli při vysoké obsazenosti kempu 

velmi dobrou práci.  
  

□ Financování SCM - P.Hottmar informoval členy výboru, že všechny oddíly již čerpají prostředky SCM na 

přípravu v podle finančních plánů SCM. V průběhu ČP mládeže se v Račicích sejde Rada SCM a připraví 

plán tvorby kritérií pro zařazení do SCM na rok 2017.                      

   

 

3.   Informace z RDS, RDJ, RDM 
 

 RDS    

□ 

 

 

 

 

 

 

□ 

 

Nominace na reprezentační akce - P.Hottmar komentoval výsledky I.NZ. Výsledky byly využity v souladu s NK 

k nominaci na Evropskou dokvalifikaci v Duisburgu, k nominaci na I. SP v Duisburgu a AMS. Vše zasláno 

výboru v písemné formě před jednáním. Vysvětlil postup v nominaci posádky K4 směrem k OH. Vítěz závodu 

K1 1000m J. Špicar bude zkoušen v posádce K4 a to jak na SP v Duisburgu tak na SP v Račicích. Výbor vzal 

informaci na vědomí s tím, že podmínil účast nominovaných sportovců podpisem smlouvy reprezentanta se 

svazem ještě před odjezdem do Duisburgu. 

 

Lodě pro OH a výjezd na SP + AMS v Montemotu (POR) – závod v Portugalsku koliduje v II.NZ, na SP bude 

startovat úzký tým reprezentantů (K5 + K1 200m). Na závod SP v Portugalsku navazuje AMS v témže místě a 

současně se zde budou nakládat lodě na LOH Rio. P. Hottmar seznámil výbor s organizačním a trenérským 

zajištěním jak výjezdu na SP, tak AMS a nakládání lodí na OH. Výbor postup schválil a informaci o nominaci 

na SP na vědomí. Na AMS bylo nominováno 12 sportovců. Pobytové náklady a dopravu hradí Česká asociace 

universitního sportu.   

 
 



 2

 

  

□ Zajištění výjezdu na reprezentační akce – P. Hottmar informoval o komunikačních potížích s pořadatelem 

závodu v Duisburgu při zajištění ubytování a stravování. Informoval o přípravě výjezdů MEJ+23 Plovdiv, na 

ME do Moskvy a MSJ + 23 do Minsku. Na obě tyto akce se připravují podklady pro víza a komplikované 

karnety ATA na vývoz lodí. Informoval o plánovaném odletu na OH v termínu 8./9.8. dle možností ČOV. 

Výbor vzal informaci na vědomí. 
 

□ 

 

Perspektiva přípravy žen pro příští OH cyklus – J. Boháč představil rámcový návrh, jak komplexně řešit 

specializovanou přípravu žen směrem k novým OH disciplínám v rychlostní kanoistice. Implementace je reálná 

od sezóny 2017/2018. Nutno předjednat podmínky s rezortními centry a upravit i motivační kritéria v oblasti 

mládeže a rozpočet sekce. Záměr bude dále upřesňován.          Ú-7/8/15: členové výboru 

                                                                                                                T: září 2016 
 

RDJ 
 

 

□ 

 

 

 

□ 

 

Výjezd na MRJ Pešťany – vzhledem k termínovým kolizím bude na regatě v Piešťanech letos 

startovat redukovaný počet sportovců. Trenérské zajištění V. Stejskal. Závod se koná v době SP 

v Račicích a týden před pro juniory důležitým NZ.   
 

MEJ, U23 Plovdiv, MSJ Minsk – letenky do Plovdivu nakoupené, ubytování zaplacené. Na MSJ 

v Minsku dle NK pojede pouze úspěšný výběr z MEJ. Připravují se víza a ATA karnet. 
  
RDM 
 

 

□ 

  

 

 

□ 

 

 

□ 

 

 

 

□ 

 

Jarní starty RDM – reprezentační trenér T. Ježek informoval o aktivitách maratonců během jara. V. 

Dubský a L. Hrochová startovali na maratonu v Číně, m.j. ke zjištění podmínek při MS v roce 2017. 

Závod se nakonec konal na jiné trati, než se pojede MS v příštím roce. 

 

ME v Pontevedře (ESP) – T. Ježek informoval o přípravě a zajištění výjezdu, pojede mikrobus 

s loděmi (2 trenéři + 4 sportovci) a letadlem 3 až 4 sportovci. 

 

SP Vila Verde (POR) - T. Ježek předložil výboru ke schválení nominaci na závod SP v Portugalsku, 

konaný ve dnech 1. -3. 7.  Doprava bude zajištěna letecky, lodě budou zapůjčeny pořadatelem. Výbor 

návrh nominace schválil. 

 

Výjezdy na mezinárodní maratóny – projednány výjezdy na závody průběhu sezóny, kdy se koná řada 

maratónů, na kterých startují a hlásí se maratonci za oddíl (přihlašuje a odpovídá oddíl) nebo sami za 

sebe (přihláška a odpovědnost individuální), dle rozpisu pořadatele. Pokud je pořadatelem požadována 

přihláška od národní federace a k závodu proto přihlašuje závodníky ČSK, i jako samoplátce, je vždy 

nutnou podmínkou uzavření platného pojištění léčebných výloh a odpovědnosti. Zajistí T. Ježek. 
  

       4.   Různé 
 

□ 

 

 

 
 

□ 

Vydání vlastní metodické publikace pro trenéry s využitím dotace ČOV - P.Hottmar vytvořil předběžnou 

osnovu, návrh hlavních kapitol. Návrh je předmětem diskuse Rady SCM. Výbor rozhodne o postupu s využitím 

doporučení Rady SCM.                                                                   Ú- 12/8/15:  P. Hottmar, M. Doktor 

                                                                                                                        T:  přeloženo na podzim 2016  
                                

Metodická publikace ze Španělska – metodická kniha o sportovním tréninku v rychlostní kanoistice byla 

zakoupena v pěti kusech pro studium a rozhodnutí, zda je účelné zajistit překlad do češtiny. Posouzení dodají 

trenéři RSC. Zjistí se náklady na překlad a možnost vydání v rámci edice ČOV. Z dodaných informací bude 

rozhodnuto o postupu.                                                                    Ú- 6/1/16 : P. Hottmar, P. Náprstek        

                                                                                                                      T: přeloženo na 14.6. 2016 
 

□ Úkol - 2/3/16 byl splněn.  Při MČR na dlouhé tratě v Mostě se sešla veteránská komise SRK ČSK. Členové se 

dohodli na zajištění organizace maratónců. Všechny tuzemské akce, zastupováním veteránů v STK a počítání 

ČP veteránů bude mít na  starosti jako dosud Milan Kučera. Mezinárodní oblast, informovanost o akcích, 

přihlášky a platby  startovného budou v gesci Báry Vernerové a Tomáše Zástěry. 
 

□ Úkol -5/1/16 byl splněn – Rozpočty STK, RDS a RDJ byly upravené dle skutečných potřeb. J.Boháč předložil 

výboru aktualizovaný návrh rozpočtu sekce 2016. Pokud ČSK obdrží dotace v plánovaných, je plánovaný 

rozpočet mírně přebytkový, s dostatečnou rezervou. 
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□ Životní jubilea významných osobností – členů ČSK - 12. 5. se dožívá Jiří Vokněr 85-ti let. J. Boháč poslal 

jubilantovi gratulaci. Sekretariát připravil přehled významných životních výročí zasloužilých členů ČSK 

v letošním roce.  
 

□ 

 

Modernizace řídících jednotek automatických startovacích zařízení – Výbor schválil zakoupení potřebných 

dvou sad ovládacího panelu pro startovací zařízení od firmy Polaritás. Jedná se o nezbytnou obnovu systémů 

zakoupeného v roce 2000 a 2001, kdy poruchovost začíná ovlivňovat pořádání závodů v Račicích. 
 

□ Investice v Račicích z prostředků MŠMT - připravovaná stavba průplavu z vratného do hlavního kanálu 

s mostem na 600m (investor ČSK) se v letošním roce nezrealizuje, MŠMT letos přidělilo dotaci pouze na 

přestavbu tribuny a staré loděnice. Přesto bude příprava průplavu kompletně dokončena, včetně výběrového 

řízení na projekt mostu a stavebního povolení. Požadovaná investice 8.1 mil Kč  MŠMT bude realizována 

v roce 2017 před MS. 
  

□ 

 

Příprava SP 2016 v Račicích - P. Šebesta informoval výbor o přípravě SP 2016 www.canoeracice.com, který se 

koná 27.-29.5. Vše probíhá podle plánu. Narůstá počet přihlášených zemí, který může být i přes 50. 
 

□ Úkol - 4/3/16 byl splněn: P. Bednář propočítal použitelné objektivní parametry pro dělení státní podpory 

dotace z programu P IV – údržba. Cílem bylo eliminovat význam účetní hodnoty majetku. Výbor opakovaně 

projednal možná řešení, ale k závěru nedospěl. Zatím se jeví jediný použitelný parametr – hodnota majetku. 

Bude ještě zjištěna možnost využití údajů z oficiálních účetních výkazů žadatelů (objem nákladů na údržbu a 

provoz za posledních pět let).  
 

□ 

 

Úkol - 5/3/16 je v jednání: J. Boháč jednal se zájemci o organizační zajištění projektu ČOV Olympijský park 

Rio - Lipno 2016, Michalem Odvárkem a Zbyňkem Laubem. Cílem je nabídka a prezentace rychlostní 

kanoistiky v rámci parku. Došlo k dohodě s ČOV. Připravuje se realizační plán a rozpočet. Jednání s ČOV 

budou pokračovat. 
 

□ 
 

Úkol - 6/3/16:   Dotazník ICF  k para kanoistickým aktivitám na úrovni ČSK byl vyplněn a odeslán na ICF.  

□ 

 

Úkol - 6/3/16 byl splněn: v rámci investiční dotace MŠMT na Strojní investice pro státní reprezentaci bude 

upřednostněn nákup mikrobusu pro slalomáře. Nákup vleku pro rychlostní kanoistiku je odložen na rok 2017. J. 

Boháč informoval o jednání se zastoupením VW pro ČR o využití firemní půjčovny ve VIP režimu pro 

reprezentační družstva a oddílové využití. Ověří se potřeby pro reprezentaci a v oddílech celého svazu. 
 

□ Asistence oddílům a klubům  - J. Boháč informoval výbor o podpoře SK Žamberk v jednání se samosprávou 

s možností nového zázemí pro oddíl, o asistenci Lokomotivě Nymburk s přípravou záměru rekonstrukce 

loděnice, o jednání se samosprávou v Hranicích na Moravě, a v Hradci Králové o možné výstavbě nové městské 

loděnice. 

 

  

Zapsal: P. Mokrý    

 

 

Příští jednání výboru SRK ČSK se uskuteční 7. 6.  2016 ve 14:00 na Strahově 

http://www.canoeracice.com/

